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     Zápisnica zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Radôstke,  

konaného dňa 2. marca 2023 

___________________________________________________________________________ 
 

Prítomní:         Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková, starostka obce 

  Poslanci obecného zastupiteľstva: p. Dušan Matejčík, Mgr. Kristína 

Gunčagová, p. Emília Huláková, p. Emil Korenčík, Ing. Milada Huláková,  

p. Jaroslav Skaličan, Ing. Antónia Kubalová 

Ďalší prítomní: Štefánia Kubalová, hlavná kontrolórka obce, Martina Šumská, zamestnankyňa 

obce; Marián Završan, Slávka Poništová, p. Peter Pilka, p. Ladislav Brandys, 

p. Helena Chovancová  – občania obce; Ing. Slavomír Badín – odborný 

konzultant 

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania  

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 14.12.2022 a 9.01.2023 

5.  Úprava Radôstky – protipovodňová ochrana v km 2,450 – 2,957 v k. ú. Radôstka – aktuálne 

informácie o projekte 

6. Obecný vodovod v Krasotíne – doriešenie užívania a správy obecného vodovodu 

7. Ohlásenie drobnej stavby – oplotenie rodinného domu č. 109 v Radôstke pani Zuzany Slivkovej – 

prešetrenie situácie ohľadom oplotenia a vstupnej brány 

8. Zdeno Mišutka, Hvozdnica 357 – Kúpna zmluva ohľadom kovových kontajnerov na textil v našej 

obci 

9. Marek Košút, Radôstka 132 – žiadosť o povolenie na stavbu rodinného domu na parcele C-KN 

128 v k.ú. obce Radôstka  

10. František Koňušiak, Stará Bystrica 361 – žiadosť o vydanie súhlasu s vyrobením bránky na 

drevenom plote na cintoríne v Radôstke 

11. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov verejného funkcionára – 

starostky obce za rok 2022  

12. Rôzne, diskusia 

13. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Radôstke otvorila a viedla starostka obce Mgr. Simona 

Lutišanová Matejčíková. Privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že je prítomných 6 poslancov, 

obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Pani Ing. Milada Huláková sa ospravedlnila, bude meškať.  

 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Uznesenie č. 34 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Kristína 

Gunčagová, Ing. Antónia Kubalová, Ing. Milada Huláková, overovateľov zápisnice: p. Emil Korenčík, 

p. Jaroslav Skaličan, zapisovateľku pani Martinu Šumskú.  

Hlasovanie za: jednohlasne 

 

3. Schválenie programu rokovania  

Starostka obce uviedla, že program rokovania bol poslancom doručený.   

Uznesenie č. 35 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka schvaľuje program riadneho rokovania obecného 

zastupiteľstva.  

Hlasovanie za: jednohlasne 
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4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 14.12.2022 a 9.01.2023 

Kontrolu plnenia uznesení vykonala pani starostka. Zároveň dodala, že kontrola plnenia uznesení 

prebehne aj samostatne v rámci bodov programu. rokovania.  

 

5. Úprava Radôstky – protipovodňová ochrana v km 2,450 – 2,957 v k. ú. Radôstka – aktuálne 

informácie o projekte 

Pani starostka uviedla, že prebieha kontrola na UVO. 16. 1. bola podaná žiadosť o zmenu projektu, 

z čoho budeme riešiť financovanie po 31. 11. 2023, fázovanie. Zajtra, t.j. 3.3. je rokovanie na 

ministerstve za účasti p. Malatinskej. Požiadala p. Ing. Badína o analýzu projektu.  

Pán Ing. Badín prezentoval analýzu rizík pred uzatvorením zmluvy o dielo na projekte „Úprava 

Radôstky – protipovodňová ochrana“ v zmysle prílohy č. 1 tejto zápisnice.  

Ďalej uviedol – lehoty výstavby – obrovský vplyv – 540 dní – riziko veľké, NFP je 2023 až 2020 

programovacie obdobie – čerpanie a dofinancovanie do 30.11.2023. Po tomto termíne – nerealizované, 

neurobené – išlo by ako neoprávnené a išlo by to na vrub obce. Na ministerstve je projekt ako 

rizikový. Finančné prostriedky musia byť prevedené do 30.11.2023. Finančné hľadisko, doba 

výstavby, znížená cena, navýšenie na pôvodnú cenu, na ministerstve čakajú na výsledok. Rokovanie 

s dodávateľom – technické záležitosti – realizačná dokumentácia, termín ukončenia 30.11.2023, 

aktualizácia rozpočtu, zatiaľ je, že by sa mali zmestiť. Harmonogram, že stavba skončí do 11/2023. 

Zmluva, aby aj obec bola chránená.  

Pani starostka – poslali návrhy na zjazdy, plochy mimo miestnej komunikácie. Pýtala som sa, či 

vysporiadajú ľudí, že to budú práce naviac a musia sa poradiť s finančným riaditeľom. Pani starosta 

otvorila diskusiu.  

Pani Emília Huláková požiadala o analýzu, papierovo, dodala, že je to odborná vec pre nás.  

Ing. Badín – analýza je spracovaná, dal som ju pani starostke.  

Pani Emília Huláková – sú stretnutia, požadovala výstupy zo stretnutí.  

Ing. Badín – stretnutia, zatiaľ sa dohadujeme, sú to technické stretnutia. Niečo je možné, niečo nie je. 

Pán projektant mal svoje požiadavky. Hydrant, reálne výstupy. Plocha, ktorú nie je možné používať, je 

to zásah do tohto projektu, rokovalo sa aj so Strabagom. Toto sa premietne do rozpočtu. Urýchlenie 

výstavby – konkrétne materiály. Technologicky realizovateľný prístup z cesty, aby sa nepoškodila 

vybudovaná cesta. Cez koryto – prívalová vlna – uskladnenie strojov – hydrologické pomery, 

konzultujeme s projektantom.  

Pani Emília Huláková – prebehlo rokovanie, že to vedia zrealizovať, dali časový plán – požaduje.  

Ing. Badín – ukončiť, vyfakturovať, dokladová časť, veci prebraté – obec odošle žiadosť o platbu – 

peniaze musí mať dodávateľ – všetky projekty musia byť ukončené do roky 2023. Dodávateľ 

deklaruje, že to vie zabezpečiť, ale to on musí prísť, aby bol reálny harmonogram realizácie. S tým 

musí prísť dodávateľ – zmluvne. Ak nie – prostriedky by boli neoprávnené. Hľadáme riešenie aj 

s dodávateľom, aj ministerstvom – súbežne.  

Pani Emília Huláková – starostka 19.1. dala na kontrolu. Chcem požiadať, čo bolo a čo nie, čo ste 

komunikovali – chcem dokumentáciu – neviem o ničom, chcem ako poslanec, čo je s tým, žiadam 

o papierovú formu.  

Diskutovali pani starostka, p. Badín a pani Emília Huláková. 

Pani Emília Huláková – nemám informácie, sú to záujmy väčšiny občanov, sú to veľké veci.  

Ing. Badín – odkázal na analýzu, dodal, že prostriedky ktoré nebudú prestavané by boli neoprávnené, 

riziko pre obec, nie voči dodávateľovi.  

Diskutovali pani Mgr. Gunčagová, Ing. Huláková.  

Pani starostka – to je, že končí programové obdobie.  

Ing. Badín – aktualizovať harmonogram prác; 25 % je obrovská čiastka proti rozpočtu za nedodržanie 

zmluvných podmienok; dodávateľ porozumel tomuto aké sankcie plynú;  

Pani starostka – oni podpísať nechcú, ale ja mám zmluvu podpísať.  

Ing. Badín – NFP je na staré fondy, na fondy nie sú vypísané výzvy, z týchto fondov fázovanie nie je; 

zafixovať čas; zmeny v rozpočte; hľadá sa dohoda, musia garantovať lehotu za dané peniaze. 

Pani Emília Huláková – nič nie je stratené, ešte sa na tom pracuje, že to nie je zahodené.  

Ing. Badín – riešime súbežne UVO, ministerstvo, s cenárom, s dodávateľom, s projektantom. Zmeny 

musíme dostať do rozpočtu. Chodia zameriavať. Sú požiadavky projektanta.  

Pani starostka – potrebujeme to dostať do zmluvy, chceli ma dostať na gentlemanské dohody.  

Ing. Badín – fázovať sa nedá, posúvať sa krokmi ďalej, na rade je dodávateľ, dodatok k zmluve 

o dielo.  

Pani Emília Huláková – do kedy prídu s dodatkom? 
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Ing. Badín – nevieme s akým návrhom prídu; predbežne povedali, že áno; komunikujú s kapacitami na 

presun; to závisí na nich – technológia, materiál; chceli dať betónovú stenu; preto sa im povedali 

podmienky v rámci projektu.  

Pani starostka – nastúpiť vedia do 2 až 3 týždňov. Treba skládku, plochy. Robíme aby to šlo, z nášho 

hľadiska, keď to neurobia, čo potom.  

Ing. Badín – pomoc pri komunikácií s občanmi – posunúť garáž. Aj takéto zmeny sú finančné, všetko 

sú to náklady – korene, výruby. Hľadá sa riešenie, aby sa to dalo urobiť. Komunikovať s ľuďmi – 

pomocnú ruku. Diskutoval s pani E. Hulákovou.  

Pani Emília Huláková – sú to veľké finančné prostriedky, 10 ročná práca.  

Ing. Badín – sú alokované prostriedky, treba ich využiť, ale nie, že obec si zoberie niečo na krk. Preto 

sa riešia detailne technické veci. Havarijný plán – stroje v koryte. Sledovanie toku. Rozdeliť na etapy 

– pracuje sa na riešeniach.  

Pani Emília Huláková – keď sa dodávateľ zaviaže, dodatok, ešte to nie je odpísané, lebo sme to 

neschválili v rozpočte na rok 2023. 

Pani starostka – čo potrebujete odo mňa, čo presne? Pani starostka diskutovala s pani Emíliou 

Hulákovou.   
 

Po ukončení diskusie bolo navrhnuté nasledovné uznesenie:  
 

Uznesenie č. 36 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Radôstka  

a)   b e r i e    n a   v e d o m i e  

aktuálne informácie o projekte „Úprava Radôstky – protipovodňová ochrana v km 2,450 – 2,957 

v k.ú. Radôstka“, ktoré predniesla starostka obce a pán Ing. Slavomír Badín 

b)   p o v e r u j e  
pani poslankyňu Emíliu Hulákovú, aby písomne predložila žiadosť o komunikáciu ohľadne projektu 

v zmysle jej požiadaviek v papierovej forme.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

6. Obecný vodovod v Krasotíne – doriešenie užívania a správy obecného vodovodu 

Pani starostka uviedla, že na základe uznesenia boli pozvaní zástupcovia časti obce Krasotín, ohľadom 

prediskutovania správy obecného vodovodu do ich súkromnej správy. Poslanci obecného 

zastupiteľstva, prítomní občania – p. Helena Chovancová, p. Ladislav Brandys, p. Peter Pilka, 

diskutovali ohľadom správy vodovodu. Pani starostka im vysvetlila dôvod, prečo obec chce dať 

vodovod do ich správy – vysoké náklady na vzorky za odber vody, obec musí mať živnosť na správu 

vodovodu, zodpovednú osobu. Boli by dva vodovody – vodovod dolný koniec a vodovod horný 

koniec, zvolili by ste si svojich správcov.  

Pani Mgr. Gunčagová dodala, že boli zavolaní preto, aby sme našli spoločné riešenie. Prítomní 

súhlasili so správou vodovodu s tým, že sa musia zvolať všetci občania tejto časti obce a spolu sa 

dohodnúť na správe. Pani Chovancová dodala, že vody majú dosť a je dobrá. Pán Brandys – sú na 

vodovode poruchy, len treba nájsť miesto úniku, často je to na súkromných pozemkoch. Musíme si 

založiť fond opráv.  

Riešilo sa oplotenie rezervoáru pitnej vody. Prípojky sú staré.  

Pani starostka ďalej informovala, že mala stretnutie s p. Cyprichom, ktorý spracoval aj situáciu 

realizácie nového vodovodu na napojenia sa na hlavný vodovod SEVAKu. Je to perspektíva do 

budúcnosti, možnosť nových prípojok.   
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo nasledovné stanovisko: 
 

Uznesenie č. 37 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

a)   b e r i e   n a   v e d o m i e  

informáciu o možnosti rozdelenia obecného vodovodu v Krasotíne a to na „Horný vodovod“ a „Dolný 

vodovod“ a o ich možnej správe. Obec zároveň oboznámi obyvateľov v tejto časti obce o aktuálnej 

situácii a možnostiach riešenia užívania a správy obecného vodovodu a to písomne do každej 

domácnosti.  

b)   s c h v a ľ u j e 

vypracovanie projektovej dokumentácie na investičný zámer rozšírenia vodovodu v časti obce 

Radôstka Krasotín. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 
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Uznesenie bolo prijaté. 

 

7. Ohlásenie drobnej stavby – oplotenie rodinného domu č. 109 v Radôstke pani Zuzany 

Slivkovej – prešetrenie situácie ohľadom oplotenia a vstupnej brány 

Pani starostka informovala, že pani Slivková a pán Kafún boli pozvaní na rokovanie obecného 

zastupiteľstva. Pani Slivková sa ospravedlnila listom (list bol prečítaný). Poslanci k uvedenej 

problematike diskutovali.  

Pani starosta dodala, že v zmysle stavebného zákona to musí stavebný úrad riešiť. Je tu taktiež protest 

prokurátora. Ako obec a správca komunikácie dáme námietku. Zároveň poslancom prečítala pôvodnú 

žiadosť z roku 2021. 

 

Uznesenie č. 38 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

p r e r o k o v a l o   a   b e r i e   n a   v e d o m i e 

rozhodnutie o proteste prokurátora proti opatreniu obce Pd 62/22/5502-11 zo dňa  

05. 10. 2022 ohľadne oplotenia a vstupnej brány pani Zuzany Slivkovej. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

8. Zdeno Mišutka, Hvozdnica 357 – Kúpna zmluva ohľadom kovových kontajnerov na textil 

v našej obci 

Pani starostka predložila návrh kúpnej zmluvy na kontajner na textil, jedná sa o kontajner pri 

základnej škole. Pán Mišutka by nám naďalej textil odvážal. 

 

Uznesenie č. 39 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e  

kúpnu zmluvu uzavretú v zmysle ust. § 409 a nasl. zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník 

v znení neskorších predpisov medzi predávajúcim – Zdeno Mišutka, 013 56  Hvozdnica 357, IČO: 

40068617 a kupujúcim – Obec Radôstka, Radôstka č. 51,  

IČO: 00314226  a to jedného kovového kontajnera na textil za kúpnu cenu 420,- EUR.   

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

9. Marek Košút, Radôstka 132 – žiadosť o povolenie na stavbu rodinného domu na parcele C-

KN 128 v k.ú. obce Radôstka  

Pani starostka prečítala žiadosť, uviedla, že sa jedna o pozemok pri cintoríne, ako je starý cintorín. 

Pani Košutová hovorila, že už pustila pozemok  pre cintorín. Dodala, že mala stretnutie s p. Priščom 

a pani Pastvou ohľadom odkúpenia pozemkov pre rozšírenie cintorína. Pán Prišč dal prísľub, pani 

Pastvová zatiaľ nie. Je za to, aby mladí ľudia v obci stavali, nech zostanú v obci. Poslanci diskutovali 

k tejto žiadosti.  

 

Uznesenie č. 40 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e   

žiadosť pána Mareka Košúta, bytom Radôstka č.132 o povolenie na stavbu rodinného domu na parcele 

C-KN 128 v k. ú. obce Radôstka s tým, že podľa žiadosti ponechá (odčlení) 5 m na účely cintorína 

z predmetného pozemku.  

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

10. František Koňušiak, Stará Bystrica 361 – žiadosť o vydanie súhlasu s vyrobením bránky na 

drevenom plote na cintoríne v Radôstke 

Po oboznámení sa so žiadosťou poslanci prijali uznesenie: 

 

Uznesenie č. 41 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u je  
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žiadosť pána Františka Koňušiaka, bytom Stará Bystrica 361 o vydanie súhlasu s vyrobením bránky na 

drevenom plote na cintoríne v Radôstke za podmienok, ktoré uviedol v žiadosti a na vlastné náklady 

žiadateľa.  
Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

11. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov verejného funkcionára – 

starostky obce za rok 2022  

Pani starostka uviedla, že predložila oznámenie za rok 2022 a je potrebné vytvoriť komisiu na 

posúdenie oznámenia.  
 

Uznesenie č. 42 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

a)   b e r i e   n a   v e d o m i e 

oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára – starostky 

obce za rok 2022, 

b)   s c h v a ľ u j e 

komisiu na posúdenie oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov verejného 

funkcionára - starostky obce za rok 2022  v zložení: predseda komisie: Mgr. Kristína Gunčagová, 

podpredseda komisie: Jaroslav Skaličan, člen komisie: Ing. Antónia Kubalová. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

12. Rôzne, diskusia 

V rámci tohto bodu programu pani Mgr. Gunčagová zároveň predniesla návrh na poskytnutie dotácie 

pre p. Mariána Sobola, ktorý reprezentuje našu obec.   

 

Uznesenie č. 43 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e  

návrh pani poslankyne Mgr. Kristíny Gunčagovej o pridelenie finančnej dotácie vo výške 200,- EUR 

z rozpočtu obce na rok 2023 pre pána Mariána Sobola, bytom Radôstka č. 194, ktorý prevádzkuje 

„Api domček v obci Radôstka“ a kladne reprezentuje našu obec. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

V rámci tohto bodu pani starostka prečítala žiadosť p. Antónie Slivkovej ohľadom zabezpečenia 

opatrovania v rámci programu starostlivosti o seniorov. Je uvoľnené miesto po p. Zajačikovej, ktorá 

bude v opatrovaní pokračovať cez ÚPSVaR v Čadci. Ďalšou v poradí je však pani Emília Skaličanová.  

Poslanci obecného zastupiteľstva k predmetnej žiadosti zaujali nasledovné stanovisko:  

 

Uznesenie č. 44 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

a)   s c h v a ľ u j e  

zaradenie žiadosti  pani Antónie Slivkovej,  bytom Radôstka č. 276 o zaradenie do „Programu 

starostlivosti o seniorov“ v obci Radôstka s tým, že žiadosť je zaradená do poradovníka a v prípade 

uvoľnenia pracovného miesta, jej bude starostlivosť pridelená.  

b)   s c h v a ľ u j e    

pani Emílii Skaličanovej, bytom Radôstka č. 249 starostlivosť pre svojho manžela Jaroslava Skaličana 

v zmysle uznesenia č. 100/2021 zo dňa 4. 6. 2021 v rámci „Programu starostlivosti o seniorov“. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Pani starosta informovala o kultúrnych podujatiach v obci: retroples, 1.7. futbalový turnaj, 22.7. 

folklórne slávnosti pri obecnom úrade, 23.7. hodová svätá omša, slávnostné otvorenie námestia 

a šachový turnaj. O vytvorení aplikácie pre obec, kde budú pre občanov základné informácie. Taktiež 

o myšlienke presťahovať obecný úrad do priestorov školy; plynové kotle sú v škole nefunkčné; pre 

ľudí by bol bezbariérový prístup.  
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Pani starostka poprosila poslancov o doriešenie situácie, nakoľko obec nemá osobné auto, používa 

svoje súkromné auto pre potreby obce. Dohodnúť nájom, resp. formu cestovného príkazu. Pani Emília 

Huláková navrhla zmluvu ako mal pán starosta, zatiaľ na jeden rok, a ak by bolo lepšie, kúpiť auto.  

 

Poslanci zaujali nasledovné stanovisko:  

Uznesenie č. 45 

Obecné zastupiteľstvo v Radôstke 

s c h v a ľ u j e  

používanie súkromného motorového vozidla starostky obce pre služobné účely Obce Radôstka  

a zmluvu o prenájme vozidla uzavretú podľa § 630 a nasl. Obchodného zákonníka medzi Mgr. 

Simonou Lutišanovou Matejčíkovou a Obcou Radôstka s účinnosťou od 01.01.2023 do 31.12.2023 za 

mesačný prenájom 150,- Eur a podmienok ako mal predchádzajúci pán starosta. 

Hlasovanie:   Za: 7  Zdržal sa: 0  Proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Pani starostka, pán Jaroslav Skaličan, Mgr. Kristína Gunčagová diskutovali ohľadom slávnosti v obci, 

ubytovania účinkujúcich z Chorvátka, obsadenia stánkov, celkovej organizácie podujatia.  

 

Pani starostka uviedla, že sa informovala ohľadom podmienok založenia sociálneho podniku, že by sa 

Technická prevádzkareň zaregistrovala ako sociálny podnik, však na potraviny a pohostinstvo to nie je 

možné. Požiadala poslancov o navrhnutie riešenia, čo ďalej, nejaké nápady. Vieme, že to budeme 

riešiť.  

Pani Ing. Kubalová požiadala o svetlo verejného osvetlenia.  

 

13. Záver 

Pani starostka poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva za účasť na rokovaní, ako aj 

prítomným a ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva. Zároveň bol dohodnutý termín ďalšieho 

rokovania obecného zastupiteľstva na 27. apríla 2023 o 16:00 hod.  

 

       Mgr. Simona Lutišanová Matejčíková 

                 starostka obce   

 

Overovatelia:     Emil Korenčík, poslanec OZ 

   Jaroslav Skaličan, poslanec OZ 

 

Zapisovateľka: Martina Šumská 


